
ZAPISNIK 

s 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline održane  19. lipnja 2024. godine u Gradskoj vijećnici 

s početkom u 19,00 sati. 

PRISUTNI: 

VIJEĆNICI GRADSKOG VIJEĆA: 

1. BRIGITTE BERULEC, 
2. DARKO BISTRIČKI  
3. MARIO DUKARIĆ 
4. ZORAN FUČKAN 
5. ŽELJKA JAREC BUKAL 
6. MAKSIMILIJAN JAREC 
7. EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK 
8. MLADEN JURIŠKOVIĆ 
9. RENATA KOBER 
10. MARIJA KRALJ 
11. JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ 
12. BERISLAV RATKAJEC 
13. MARICA  REMENAR 
14.  IVICA SAMBOL 

 
ODSUTNI: ANICA TRCAK – opr. 
 
 
OSTALI PRISUTNI: 

Hrvoje Košćec – gradonačelnik 

Mirjana Hranjec Banovec – zamjenica gradonačelnika 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i ostale 
poslove 
Dragutin Mahnet – pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za stambeno-komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša 
Vlasta Kašnar  – viša savjetnica za proračun i financije 
 
Saša Sever – Direktor Zelina-plina 
Vjeran Antolković – Direktor Zelinskih komunalija 
Željko Pukšec -  Radio Sveti Ivan Zelina   
 
 

Darko Bistrički, predsjednik,  predlaže dnevni red kakav su vijećnici primili uz poziv za sjednicu, uključujući i 

dodatnu točku  

13. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o izmjenama Pravilnika o unutarnjem 

ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Proljeće  

 

koju su vijećnici primili naknadno. 

 

Prijedlog je dat na glasovanje. 

 

Gradsko vijeće jednoglasno je usvojilo slijedeći 
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D N E V N I  R E D  
 

1 .  Usvajanje  Zapisnika sa 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline 

2 .  Aktualni sat 

3 .  Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. godinu 

4 .  Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata za 2023. godinu  

5 .  Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 

infrastrukture na području  Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. godinu 

6 .  Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. godinu 

7 .  Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog  

doprinosa za 2023. godinu 

8 .  Donošenje Zaključka o dodjeli nagrada i javnih priznanja Grada Svetog Ivana Zeline u 2024. godini 

9 .  Donošenje  Odluke  o ispravku tehničkih grešaka Odluke o donošenju IV. Izmjena i dopuna 

Prostornog plana uređenja Grada Svetog Ivana Zeline  

1 0 .  Donošenje  Odluke  o  davanju  suglasnosti  na Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta 
Gradske knjižnice Sveti Ivan Zelina   

1 1 .   Donošenje Odluke o sanaciji neaktivnog eksploatacijskog polja mineralnih sirovina „Donje Orešje“ 

1 2 .   Donošenje Odluke o sanaciji neaktivnog eksploatacijskog polja mineralnih sirovina  „Pod Peca“ 

1 3 .  Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o izmjenama Pravilnika o 
unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Proljeće 

 
 

 

Točka 1.  

Usvajanje  Zapisnika sa 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline 

Zapisnik su vijećnici primili uz poziv za sjednicu, na isti nije bilo primjedbi. 
Isti je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno (14) je usvojilo  
 

Zapisnik sa 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline 
 
 

 

Točka 2. 

Aktualni sat 

 

1. Ivica Sambol: 

 

 1. Moje prvo pitanje je vezano uz rekonstrukciju i sanaciju ulica u samom centru grada. Kao 

stanovnik sada u protekle dvije godine ovdje u Bocakovoj  ulici, često šećem ovim užim centrom i konkretno 

moje pitanje danas je vezano uz Ulicu Ljudevita Gaja, Gustava Krkleca i susjednih ulica koje se vežu na te 

ulice. Pitanje je; planirate li i kada sa rekonstrukcijom i sanacijom tih ulica, jer to je sad nužno potrebno, a 

prisjećam se prije nekih par godina bio je usvojen amandman gdje je bilo predloženo prilikom izglasavanja 

proračuna da će se krenuti sa rekonstrukcijom tih ulica.      
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 2.) Drugo pitanje je vezano uz izgradnju pješačkih staza i to konkretno na dio prema naselju Komin. 

Kroz naselje Komin izgrađena je pješačka staza  do izlaza sa autoputa tamo do semafora. Sad smo svjedoci 

izgradnje pješačkih staza od Hrastja prema Pretokima i jedan dio te dionice je izostavljen, to je uz samo 

naselje Filipovići. Obratili su mi se stanovnici tog naselja pitajući da li su oni izostavljeni, čak i ne misle da 

su namjerno izostavljeni, nego planirate li izgraditi taj dio , a onda pješačke staze kako bi ti stanovnici mogli 

sigurno doći do samog Komina, do autobusne stanice, jer sada i neki učenici putuju u srednju školu prema 

Novom Marofu. Polazak tog autobusa je iz Komina, imamo područnu školu tamo, tako da pitanje glasi da 

li će se i taj dio od naselja  Filipovića izgraditi pješačka staza pa do ovog spomenutog raskrižja do izlaska sa 

auto ceste.     

 

 

Hrvoje Košćec: 

 

Ima više ulica u samom centru grada, koje su, ajmo reći oštećene, postoje neke manje udarne rupe i dosta 

neravnina, međutim moram reći da smo se fokusirali da prije svega forsiramo makadamske puteve i tamo 

gdje su veliki usponi i gdje nam svaka kiša odnosi kamen s ceste. I Gajeva i Krklecova jesu u nekom planu, a 

onaj amandman koji spominjete se zapravo dogodio još prije korone. Bilo je u planu da se napravi jedna 

analiza prometa i da se razmotri mogućnost jednosmjernog prometa u nekoj od ulica. Tu mislim na 

Vatrogasnu prije svega i zapravo to je jedan preduvjet da vidimo u kom smjeru ćemo dalje raditi projektiranje, 

reći ću malo konkretnije rekonstrukcije tih ulica.  

Što se tiče sanacije, nastojati ćemo napraviti sanaciju da se pokrpaju rupe, a onda u što skorije vrijeme da se  

napravi sastanak, zbor građana gdje bi se vidjelo da li treba nešto mijenjati što se tiče prometa, jer postoji 

inicijativa jednog dijela stanovnika Vatrogasne ulice da dio ulice bude jednosmjeran.  

 

Što se tiče izgradnje nogostupa nitko uz državnu cestu nije zaboravljen niti ispušten, mi imamo građevinsku 

dozvolu znači i za dionicu od Hrastje do Komina, znači do naselja Filipovići, jednako kao što imamo 

građevinsku dozvolu od Zeline do Goričice. Međutim, dionice se rade nekom dinamikom, mi nemamo 

dovoljno novaca niti postoje raspoloživi EU fondovi da bi sve dionice radili odjednom. I zato radimo one 

dionice gdje postoji veći broj stanovnika.  Zato smo krenuli sa dionicom Črečan, Pretoki, Hrastje, zato uskoro 

krećemo sa dionicom od  Donje Zeline do Goričice, a onda će slijediti ostale dionice za koje postoji projektno 

tehnička dokumentacija, postoji građevinska dozvola, ali evo, postoji neki redoslijed.            

 

 

2. Brigitte Berulec: 

 

Ja ću ponovno pitati vezano za košenje graba; ja bi voljela, evo ja ću uzeti si za pravo i da ne 

razumijem, ne znam, i nisam kompetentna osoba kako se to mora raditi, kako se mora kositi i kako se mora 

održavati. Ja bi voljela, ako neko ovdje ima, da mi kaže, kako se ta graba mora kositi jer veliko je 

nezadovoljstvo određenog broja građana  iz različitih mjesta je neodržavanjem graba gdje je jako visoka 

trava a pogotovo izlazi na ceste gdje se ne vidi izlaz na cestu, nije već duže vrijeme održavan. Ja sam prije 

možda dva ili tri ova Gradska vijeća slično pitanje postavila, rekli ste da ćete vidjeti i da će se nešto poduzeti, 

međutim nije se poduzelo, smatram da u proračunu postoje novci za održavanje tih graba gdje uslijed 

velikih kiša dolazi do naplavnih i po zemlji odnašanja jer graba ne može ako nije očišćena održati tu vodu, 

jer propusnost nije moguća, tako da mene zanima, mislim da je čak rečeno da se tri puta godišnje grabe 

moraju kositi određenom dinamikom i da su sredstva naravno osigurana u proračunu. Međutim, ja sam 

igrom slučaja malo pratila kako se to radi i mislim da se to radi dosta neodgovorno, prođe se jedanput, da 

li se prođe dobro ili ne, koga briga. Da li postoji kontrola, ako se već to plati, ako se odradi, ako su utrošeni 

radni sati, ako je netko to već i napravio, i već netko to odradio da onda to napravi kvalitetno, jer očigledno 
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u određenim mjestima je kvalitetno, možda zato što je veća frekvencija, ljudi prolaze i gdje se to vidi, a na 

drugim mjestima to jednostavno nije. Ja bih voljela  da se malo skrene pozornost na to održavanje jer zaista 

su ljudi dosta nezadovoljni, dosta jambraju i dosta postavljaju ta pitanja  tako da evo ja molim 

gradonačelnika ili bilo koga da malo potakne ili da se razgovara da se malo kvalitetnije to održavanje 

odradi. I da li je to uopće moguće i da li postoji nadzor nad time i kada će se … Evo ja bih voljela da meni 

netko objasni  kako se po propisima i pravilima kada se kosi  graba mora ona pokositi. Da li se prođe samo 

jedanput odozgora do dolje po jednoj strani, po drugoj gore i onda tu je završena priča i mi smo obavili 

posao. To mislim da nije dobro i da to nije obavljen posao onako kako bi trebalo biti nego sasvim drugačije.   

 

Hrvoje Košćec: 

 

Ja ću dati dio odgovora, ograničiti ću se na ceste koje su u nadležnosti Grada, znači nerazvrstane ceste. Znači; 

košnja graba se obavlja u pravilu tri puta godišnje  i za Grad rade to Zelinske komunalije. Ne postoji neki zlatni 

pravilnik koji bi rekao kako se kosi , ali kosi se dok nije pokošeno. Znači postoje situacije gdje je recimo mlada 

trava pa je dovoljan jedan prolaz, a postoje situacije gdje već ima i nekakvog „šikarinja“ i zapravo jedan prolaz 

nije dovoljan i zaposlenici koji rade na tome bi to trebali ponoviti itd.  

Mislim da je primarno ovo o čemu postavljate pitanje je vezano na spojeve gradskih, odnosno nerazvrstanih 

i županijskih cesta, ali sigurno će i gospodin Bistrički imati od strane Županijske uprave za ceste taj dio 

odgovora. Ja samo mogu reći da mi u Zelinskim komunalijama imamo u svakom vozilu GPS tako da se uvijek 

može vidjeti gdje je dotični traktor i po kojim je sve dionicama on prošao i tu sam siguran da kolega Antolković 

tu vodi računa da cijelo područje bude pokriveno. Zna se dogoditi da se neki građani jave pa da je možda 

neka uličica propuštena ali to je isto zbog fluktuacije ljudi i onda se jednostavno ukaže čovjeku da mora proći 

tu uličicu da se to riješi. 

Dodatno moram reći da smo imali u prethodnom periodu problema sa starim kamionom, a u postupku smo 

nabave novog vozila. Novo vozilo za košnju trave bi trebalo stići za nekih mjesec, mjesec i pol dana, pa 

vjerujem da će to dodatno unaprijediti košnju što se tiče nerazvrstanih cesta. Za županijske ceste prepuštam 

riječ kolegi Bistričkom.  

 

Darko Bistrički: 

Pretpostavljam  da ste postavili pitanje za gradske prometnice; ako želite ja ću i županijske i lokalne 

prokomentirati … 

 

Brigitte Berulec: 

Da li dozvoljavate da samo nadopunim, možda nisam bila dovoljno jasna? Ovo sa košnjom i sa svime, slažem 

se i da se prođe. Međutim je problem jedan drugi; prođe se jedanput sa jedne strane grabe, druga strana 

grabe ostane zatravljena i visoka trava i dalje. Ne prođe se dvije strane, o tome pričam.   

 

 

Hrvoje Košćec: 

Primili smo na znanje, kolega direktor je ovdje, čuo je informaciju, ja vjerujem da će voditi brigu o tome da se 

pazi. 

 

Brigitte Berulec: 

Ali isto i raskršća županijske i ceste gdi je prolaz ono što ste sada napomenuli gdje se ne vidi izlaz na županijsku 

cestu ili obrnuto. To isto postaje određeni problem.   

Zna da su mnoga zemljišta zapuštena i znam da je to veliki problem, ali barem raskršća da budu preglednija.  

 

Darko Bistrički: 
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Ja ću prokomentirati, znači županijske i lokalne su pokošene sve. Što se tiče otkosa, košnja se plaća po 

kvadratu, najmanje dva do tri puta, ovisi kako je graba locirana, negdje prođe, negdje ju i ne prođe, u svakom 

slučaju košnju vršimo da cesta bude pregledna. Kontroliramo kako je to pokošeno. Ukoliko stvarno imate 

negdje nekakav upit ja bih molio da nam na to skrenete pažnju da možemo i to pregledati ukoliko je stvarno 

negdje ostalo da možemo popraviti, ali koliko sam ja obišao te ceste, makar su sad već ponovno zarasle, od 

01.07. bi trebali ići sa drugim otkosom, ta da u zadnje vrijeme stvarno brinemo da ceste budu pokošene. A 

Ako postoje neki dijelovi koji su stvarno loši,  ja bih molio da nam na to bilo tko od građana skrene pažnju. 

   

 

 

3. Eva Jendriš Škrljak: 

 

Ono što je sad aktualno u Republici Hrvatskoj pa tako i u našem Gradu je zabrinutost jednog dijela 

stanovnika, rekla bih prvenstveno mama i tata, ali i baka, a to je problem upisa u dječje vrtiće. Danas je u 

novinama objavljeno koliko je djece ostalo neupisano  u Gradu Zagrebu, imamo li mi podatak, mislim da 

bi ga do danas trebali imati, koliko je djece u Zelini  ostalo neupisano u vrtiće koji zadovoljavaju uvjete.    

 

Hrvoje Košćec:  

Ja u ovom trenutku nemam taj točan podatak, tako da ne bih htio nagađati.  

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Dobro, ubrzo će se saznati. 

 

Hrvoje Košćec: 

To nije nikakva tajna, znati će se točno koliko je djece neupisano. Apsolutno smo svjesni da nemamo dovoljno 

mjesta u vrtiću, to nije nikakva tajna, znati će se točno koliko je djece neupisano. Apsolutno smo svjesni da 

nemamo dovoljno mjesta u vrtiću i upravo radi toga planiramo izgradnju novog vrtića.  

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Mi smo apsolutno svjesni bili toga i prije godinu dana i šta smo napravili po tom pitanju kao prijelazno 

rješenje? 

 

Hrvoje Košćec: 

Neću se s Vama prepucavati.  

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Dobro; ovako gradonačelniče, Vi ste tu da odgovarate na zastupnička pitanja i pitanja građana na primjeren 

i kulturan način, pa Vas molim da se toga i držite.  

 

I drugo pitanje moje, jeste li Vi kao gradonačelnik zadovoljni Izložbom vina u Zelini, koja je zapravo neki 

naš brend bio?  S naglaskom na bio. Ja sam nakon dugo godina bila na otvorenju Izložbe vina i bila sam 

jako tužna. Što se tiče prvog službenog dijela otvorenja, nastupali su bračni par Jusić iz Dubrovnika, ja 

njihovu glazbu cijenim i volim, Dubrovnik je na neki način i emotivno sam vezana, međutim kakve to veze 

ima sa zelinskom izložbom vina? Nigdje ništa.  

 

Drugo, dva sata podjele nagrade, dosadno, da ne velim sterilno, medicinskim rječnikom, ja znam da ljude 

treba nagraditi, ali mislim da se to može i na neki drugi način izvesti da bude dinamičnije i zanimljivije. 

Tužno je bilo  gledati trećinu pune dvorane, čak ne bih rekla ni polovinu.  
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Drugo na što bih se odnosila je kušanje samog vina gdje je bilo dosta „gužvovito“, možda to i nije bilo loše 

zamislivo, ali izvedba je bila loša. 

 

Treće na što bih se željela referirati je cijena od 20 eura; nemam ja ništa protiv cijene od 20 eura, ali 

zamislite vi prosječnog stanovnika Zeline da dođe s obitelji, zato i je bilo prazno, četvero ljudi puta 20 eura, 

to je 80 eura. Pa vjerojatno smo svi mi bili negdje, na nekakvim takvim festivalima vina, i plaćaju da, uvijek 

se plaćaju nekakvi novci za čašu, za ulaz, međutim ta događanja traju cijeli dan a ne sat ili dva, nakon što 

se popiju tri ili četiri  boce izložbenih primjeraka i nakon toga nema više ništa. 

 

Četvrto, mogu reći da je jedino zabava u šatoru bila uspješna i mislim da je to najvećim dijelom i zbog 

samog Škore, da je uspio stvoriti nekakvu relaksirajuću situaciju ali mislim da zelinska izložba vina mora 

biti puno više nego što je sada. Znači, ima izložba vina po cijeloj Hrvatskoj, sa puno manjom tradicijom, mi 

smo imali veliki broj uzoraka i mislim da se to može puno jače oplemeniti   i da to opet postane jako dobar 

brend  kao što je bilo nekad.      

 

Hrvoje Košćec: 

Ja sam jako zadovoljan s Izložbom vina zato što je Izložba vina primarno namijenjena struci, znači ljudima koji 

se primarno bave  vinogradarstvom, vinarstvom i ovo je najrelevantnija Izložba vina u Hrvatskoj. I ja to mogu 

s ponosom reći i s ponosom mogu reći da su svi vinari izrazito zadovoljni i ponosni i da s ponosom dolaze 

svake godine i uporno se vraćaju na našu Izložbu vina.  

Primam na znanje Vaše razmišljanje, ali to je Vaše mišljenje. Žao mi je što niste posjetili neke Izložbe vina u 

prethodnih 10 godina,  pa ste onda na Izložbi vina mogli vidjeti i modnu reviju i sljubljivanje pjenušca i jagoda, 

radionice sa degustacijama, stručne radionice o problemima sa vinom, sa bolestima vinove loze , kako očuvati 

vino, znači sve to smo radili, sve to smo organizirali međutim pokazalo se da ne postoji dovoljno veliki interes 

kompletno vinogradara, vinara, za takav sadržaj, kao ni posjetitelja. Znači, degustacije su bile besplatne. Na 

kraju su naši vinari sjedili na tim radionicama i zapravo ova izložba vina u ovom formatu je upravo ono što je 

nekakva želja bila i samih vinara da ih se dostojno jedan dan u godini primi i da se jedan dan u godini osjećaju 

kao gospoda a ne kao šljakeri u vinogradu. Ja se slažem, Izložba vina se može gledati sa više načina ali kroz 

ovih 10 godina i raznih pokušaja  ovo se iskristaliziralo kao najbolji model s kojim su svi vinari izrazito 

zadovoljni.   

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Očito onda Vi i ja nismo razgovarali s istim vinarima. 

 

 

4. Jasna Novaković – Marković: - pozdravlja sve prisutne 

 

Moje pitanje je vezano, dobro da je i direktor Komunalija tu, uz kontejner za staklo u Donjem Orešju. On 

je maknut i sada ga nema, pa evo, imam pitanje da li je trenutna situacija ili će biti trajna situacija maknuto? 

Ista stvar je i u Hrastju.   

 

Vjeran Antolković: 

Što se tiče kontejnera, rekli ste Donje Orešje, jel tako, ja sada nemam informacija, mi ih službeno nismo micali, 

provjeriti ćemo što je s njima da se vrate. Ovih za staklo imamo nešto i na zalihi rezervnih tako da nije  

problem, svakako ćemo provjeriti.  

 

 

5. Maksimlijan Jarec: - pozdravlja sve prisutne 
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Prvo pitanje; radi se o prilazu groblju u Svetoj Heleni jer je ulaz u groblje otežan, tako kod groblja postoji 

divlje parkiralište, da li se to parkiralište i ulaz u groblje misli urediti ? 

 

Hrvoje Košćec: 

To su dva pitanje; jedno je samo prilaz mrtvačnici , pretpostavljam… 

 

Maksimilijan Jarec: 

To je jedno pitanje na isti način…   

 

 

Hrvoje Košćec:  

Prilaz mrtvačnici je tzv. divlji parking. Prilaz mrtvačnici se planira urediti, samo čekamo Zelinske komunalije 

da „dođu do zraka“ , da nađu malo vremena za napraviti pripremu za to, a parkiralište će se isto s vremenom 

urediti, trenutno  smo u postupku otkupa dodatnog zemljišta ispod samog groblja kako bi onda mogli to 

parkiralište kvalitetno urediti, proširiti za potrebe naših građana.    

 

Maksimlijan Jarec: 

 

E sad drugo pitanje; uskoro nam dolazi vrijeme ambrozije. Da li Grad Sveti Ivan Zelina radi na suzbijanju 

ambrozije i na koji način Grad radi na tome?  

 

Hrvoje Košćec: 

Što se tiče ambrozije, ja bih rekao da to moramo podijeliti u dva dijela, Grad redovito održava sve svoje 

površine, a što se tiče privatnih površina za svaku lokaciju gdje vidimo, imamo saznanja ili imamo dojavu 

građana naš upravni odjel za poljoprivredu piše upozorenja   i daju nalog našim građanima da moraju pokositi 

svoje parcele. Ako i vi imate neka saznanja, svakako nam javite i mi ćemo poduzeti sve korake koji su nam na 

raspolaganju. 

 

Maksimilijan Jarec: 

Što se napravi ako se oni ogluše na ta upozorenja? 

 

Hrvoje Košćec: 

Mi šaljemo opomenu, ako se ogluše na opomenu šaljemo poljoprivrednoj inspekciji i ona dalje mora 

postupati. 

 

Maksimilijan Jarec: 

Što se tiče Izložbe vina, niste u pravu da je najbolja izložba vina, ja sam ove godine bio na Vinistri, vi cijeli dan  

za 20 eura kušate sva vina i 5 eura platite tu čašu  i ovo je puno ispod razine nekakvog normalnog, a normalno 

da su zadovoljni vrlo mali izlagači koji tu dolaze, Izložba vina kod nas baš nije posjećena.  

 

 

6. Brigitte Berulec: 

Cesta u Paukovcu; isto sam pitala da li ste bili na terenu i da li ste pogledali vezano za prolaz tih kamiona 

koji prolaze po toj cesti, vezano za ono kuće koje su i onu grabu sa strane, da li je došlo do određenih, i 

zemljišta poremećaja i kuće koje su popucale ali druga stvar je ono što je bitnija; neki ljudi su slikali da je 

nemoguće mimoići sa ona dva velika kamiona i da su kamioni se vozili po  nogostupu.  Mještani su zabrinuti 

jer po tim nogostupima idu i djeca i ljudi i znamo zašto  je nogostup napravljen i sada dolazi naravno, ako 

se ne mogu dva kamiona mimoići jer se boje da se ne pomaknu u grabu onda dolazi do problema i onda su 

mještani malo ljuti, neki su slikali , imaju snimke, imaju dokazni materijal, jer ne bi ja sigurno danas 
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postavila ovo pitanje da mi nije na taj način upućeno. Ja pitam na koji način će se ta problematika riješiti 

jer znam da ta problematika godinama u stvari i  taj potez prema asfaltnoj bazi nikada nije bio sretno 

rješenje, on je takav kakav   je, moramo se prilagoditi, moramo naći rješenje, moramo dozvoliti da ljudi 

rade, ali evo barem da se upozori da se ne ide s kamionima na nogostup, da se ne ugrozi. Sve je dobro dok 

se ništa ne dogodi. Kad se dogodi  onda se pita tko će biti kriv i kako ćemo onda reagirati i pitati se zašto 

se nije pitalo i zašto se nešto nije poduzelo. Pa evo čisto jedna opaska vezano za tu problematiku, jer je 

dokumentirano, imaju slike, malo su se zgrozili pogotovo nakon događanja u Dugom Selu postali su ljudi 

vrlo osjetljivi.  

 

Darko Bistrički: 

S obzirom da se radi o županijskoj cesti ja bih Vas molio da mi te slike dostavite da mogu i ja sa njima ići dalje, 

da možemo vidjeti  što se može na toj cesti napraviti, ona je preuska , slažem se sa Vama i nije prilagođena 

za takav promet, na žalost, alternativu trenutno nemamo dok se obilaznica Paukovca ne sagradi. 

 

Brigitte Berulec:  

Čisto opaska da se ne bi poslije reklo da nitko nije upozorio, da se ništa nije poduzelo.  

 

Hrvoje Košćec: 

Nadovezati ću se; tamo su s obje strane bile grabe. S jedne strane ceste smo grabu zacijevili, napravili 

nogostup, što znači da je cesta šira minimalno za pola metra u odnosu na ono što je bilo prije. To je činjenica. 

Da li je to još uvijek dovoljno široko, ja ću se složiti sa kolegom Bistričkim da nije na takav veliki promet,  ali 

na je šira nego što je bila. E sad, da li se dva kamiona mogu mimoići, činjenica je da mogu , jer se tamo deseci 

kamiona mimoilaze ali uz neku razumnu brzinu.  A ako dođu dva kamiona, svaki sa 50 i nijedan ne usporava 

onda se teško mogu mimoići i dva auta. Ovdje govorimo o odgovornosti vozača i prometnoj kulturi.  

A što se tiče rješenja mi smo prema županiji poslali zahtjev za nadopunu Prostornog plana Zagrebačke 

županije  gdje smo tražili da krene barem u plan realizacija čvora Paukovec, znači direktan izlaz sa autoceste 

na nadvožnjaku Paukovec. Time bi se vjerujem, barem 80 % kamiona skrenulo da ne moraju voziti kroz 

Paukovec nego bi direktno imali pristup sa autoceste prema asfaltnoj bazi i Banja Selu i obrnuto, ali s druge 

strane to bi bilo super i za sve stanovnike i Paukovca i Lakteca i Bukevja gdje zapravo mi bi morali kroz 

Paukovec prema Goričici ići ili prolaziti na onu drugu stranu nego bi zapravo imali svega dva kilometra do 

auto ceste i puno brži izlaz prema Zagrebu. To je jedna od varijanti, to će svakako biti predloženo za 
izmjene županijskog plana, međutim tu sudjeluju i Hrvatske autoceste koje moraju neku suglasnost dati 
za to.           
 

 

7. Mladen Jurišković: 

 

Budući da su me kolegice nadahnule u svezi Izložbe vina kontinentalne Hrvatske koja je zaista po 

kredibilitetu jedna od najjačih izložbi vina kontinentalne Hrvatske, ja Vas gospodine Gradonačelniče pitam 

ovim putem kako ste Vi zadovoljni ocijenjenim vinima naših mještana i sugrađana koji su sudjelovali na toj 

Izložbi, koji su zaista na ponos i diku kako Grada Svetog Ivana Zeline tako i Zagrebačke županije i diljem 

lijepe naše pa i šire? Naša vina su dobila veliki broj što priznanja, odlikovanja i diploma, i osobno sam 

sudjelovao na samoj Izložbi, osvojio sam nekoliko diploma i smatram da su svi vinari i vinogradari koji su 

učestvovali na Izložbi vina bogatiji za svoje iskustvo , bogatiji za dobra poznanstva, prijateljstva i da će još 

veselije i radosnije prisustvovati i  Izložbi vina iduće godine. 

 

Hrvoje Košćec: 

Mi kao Grad uvijek podržavamo naše vinare na sve moguće načine i uvijek nas veseli kad oni što više uzoraka 

donesu na Izložbu vina. Ove godine je bio slučaj da su neki naši vinari dobili čitav niz nagrada što samo 
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potvrđuje da je razina kvalitete vina u našem kraju na vrlo visokom nivou. Kad uzmemo u obzir da tu ima čitav 

niz vinara od Iloka preko Kutjeva i Međimurja, zapravo je to veliki uspjeh za sve naše vinare. Ja ih osobno 

potičem da samo tako nastave i dalje i mi smo ponosni sa tim njihovim rezultatima.  

 

Pod ovom točkom više nije bilo pitanja.  

 

 

Točka 3. 

Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. godinu 

 
 
Vlasta Kašnar  – viša savjetnica za proračun i financije daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju 
su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ usvajanje prijedloga glasali su: 

 
DARKO BISTRIČKI, MARIO DUKARIĆ, ZORAN FUČKAN, ŽELJKA JAREC BUKAL, MLADEN JURIŠKOVIĆ 
RENATA KOBER, MARIJA KRALJ, JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ, BERISLAV RATKAJEC 

 
 
„Uzdržani“ su bili:  

BRIGITTE BERULEC,  MAKSIMILIJAN JAREC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK,  MARICA  REMENAR,  IVICA 
SAMBOL 
 

Uz 9 glasova „za“ i 5 „uzdržanih“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je  
 
 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. godinu 

 
KLASA: 400-01/24-01/02 
URBROJ: 238-30-01/01-24-3 
 
Tekst Godišnjeg izvještaja nalazi se u prilogu Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 

 

 

Točka 4.  

Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata za 2023. godinu 
 
Vlasta Kašnar  – viša savjetnica za proračun i financije daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju 
su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje. 
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„Za“ usvajanje prijedloga glasali su: 
 

DARKO BISTRIČKI, MARIO DUKARIĆ, ZORAN FUČKAN, ŽELJKA JAREC BUKAL, MLADEN JURIŠKOVIĆ 
RENATA KOBER, MARIJA KRALJ, JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ, BERISLAV RATKAJEC 

 
 
„Uzdržani“ su bili:  

BRIGITTE BERULEC,  MAKSIMILIJAN JAREC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK,  MARICA  REMENAR,  IVICA 
SAMBOL 
 

Uz 9 glasova „za“ i 5 „uzdržanih“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je  
 

ODLUKU O RASPODJELI REZULTATA ZA 2023. GODINU 

 
Članak 1. 

Na temelju Financijskog izvještaja grada Svetog Ivana Zeline za 2023. godinu  utvrđuje se višak prihoda i 
primitaka  u iznosu 1.164.752,06 € iskazan u Bilanci Grada na dan 31.12.2023.                            

Članak 2. 
Iskazani višak prihoda i primitaka za 2023. u iznosu 204.610,13 € godinu čine: 

➢ višak prihoda poslovanja u iznosu 2.598.058,79 € , kojega prema izvorima financiranja čini 
 39.877,09 € neutrošene  pomoći iz Zagrebačke županije za komunalnu infrastrukturu, te manjak 
sredstava iz Fonda solidarnosti EU za obnovu zgrade Muzeja faza 2 u iznosu 10.048,07 € i višak  
općih prihoda poslovanja u iznosu 2.568.229,77 €. 

➢ manjak prihoda od nefinancijske imovine u iznosu 2.404.168,34 €, za realizirane investicijske 
projekte, a dio manjka u iznosu 24.802,58 € odnosi se na  manjak sredstava iz  Fonda solidarnosti 
EU za obnovu zgrade Muzeja Faza 2.    

➢ višak primitaka od  financijske imovine u iznosu  10.719,68 € a odnosi se na kreditna sredstva za 
prometnu infrastrukturu. 
 

Preneseni višak prihoda iz ranijih godina u iznosu 973.930,66 € u  2023.g. korigiran je (umanjen) za 
13.808,73 €, te iznosi 960.141,93 €, a sastoji se od  

➢ viška općih prihoda poslovanja u iznosu 956.758,78 € 
➢ višak prihoda od nefinancijske imovine po osnovu otkupa stanova u društvenom vlasništvu u 

iznosu 3.383,15 €. 
Članak 3. 

Manjak prihoda od nefinancijske imovine  za 2023. godinu u iznosu 2.379.365,76 €  pokriva se iz  
prenesenog viška prihoda   – neutrošena sredstva kapitalne pomoći iz 2022. godine u iznosu 49.018,00 €,  
iz prenesenog viška prihoda od nefinancijske imovine  u iznosu 22.238,40 €, iz viška prihoda poslovanja u 
iznosu 2.297.389,68 € i iz primitaka od financijske imovine – kreditna sredstva za prometnu infrastrukturu 
u iznosu 10.719, 68 €. 
 

Članak 4. 
Izvršenom raspodjelom rezultata utvrđuje se višak prihoda raspoloživ u slijedećem razdoblju u iznosu 
1.164.752,06 €  koji se sastoji  od: 

➢ višaka namjenskih prihoda poslovanja za investicijska ulaganja u iznosu 39.877,09 €  
➢ viška općih prihoda poslovanja u iznosu 1.121.491,82 € 
➢ viška prihoda od nefinancijske imovine u iznosu 3.383,15 € 

 

Članak 5. 
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  Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Zelinskim novinama,“ službenom glasilu 
Grada Svetog Ivana Zeline. 
 
KLASA: 400-05/24-01/01 
URBROJ: 238-30-01/01-24-2 

 
 

 

Točka 5.  

Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 
infrastrukture na području  Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. godinu 

 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za stambeno-komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša daje 
uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ usvajanje prijedloga glasali su: 

 
DARKO BISTRIČKI, MARIO DUKARIĆ, ZORAN FUČKAN, ŽELJKA JAREC BUKAL, MLADEN JURIŠKOVIĆ 
RENATA KOBER, MARIJA KRALJ, JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ, BERISLAV RATKAJEC 

 
 
„Uzdržani“ su bili:  

BRIGITTE BERULEC,  MAKSIMILIJAN JAREC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK,  MARICA  REMENAR,  IVICA 
SAMBOL 
 

Uz 9 glasova „za“ i 5 „uzdržanih“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je  
 

 
Z A K LJ U Č A K 

 
1. Prihvaća se Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada 

Svetog Ivana Zeline za 2023. godinu. 
 

2.  Ovaj Zaključak objavit će se u „Zelinskim novinama” službenom glasilu Grada Svetog Ivana 
Zeline. 
 

KLASA: 363-01/24-01/05 
URBROJ: 238-30-01/01-24-3 

 

 

Točka 6.  

Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 
infrastrukture na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. godinu 

 

Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za stambeno-komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša daje 
uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 
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Otvorena je rasprava. 
 
Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ usvajanje prijedloga glasali su: 

 
DARKO BISTRIČKI, MARIO DUKARIĆ, ZORAN FUČKAN, ŽELJKA JAREC BUKAL, MLADEN JURIŠKOVIĆ 
RENATA KOBER, MARIJA KRALJ, JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ, BERISLAV RATKAJEC 

 
 
„Uzdržani“ su bili:  

BRIGITTE BERULEC,  MAKSIMILIJAN JAREC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK,  MARICA  REMENAR,  IVICA 
SAMBOL 
 

Uz 9 glasova „za“ i 5 „uzdržanih“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je  
 
 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

1. Prihvaća se Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada 
Svetog Ivana Zeline za 2023. godinu.  
 

2.  Ovaj Zaključak objavit će se u „Zelinskim novinama”, službenom glasilu Grada Svetog Ivana 
Zeline. 
 

KLASA: 363-01/24-01/06 
URBROJ: 238-30-01/01-24-3 

 

 

Točka 7.  

Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog  
doprinosa za 2023. godinu 

 

Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za stambeno-komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša daje 
uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 

Otvorena je rasprava. 
 
Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ usvajanje prijedloga glasali su: 

 
BRIGITTE BERULEC, DARKO BISTRIČKI, MARIO DUKARIĆ, ZORAN FUČKAN, ŽELJKA JAREC BUKAL, EVA 
JENDRIŠ ŠKRLJAK,  MLADEN JURIŠKOVIĆ, RENATA KOBER, MARIJA KRALJ, JASNA NOVAKOVIĆ-
MARKOVIĆ, BERISLAV RATKAJEC, MARICA  REMENAR,  IVICA SAMBOL 

 
 
„Uzdržan“ je  bio:  

MAKSIMILIJAN JAREC 
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Uz 13 glasova „za“ i 1 „uzdržanim“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je  
 
 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

1. Prihvaća se Izvješće o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2023. godinu.  
 

2.  Ovaj Zaključak objavit će se u „Zelinskim novinama” službenom glasilu Grada Svetog Ivana     
 Zeline. 
 

KLASA: 321-01/24-01/01 
URBROJ: 238-30-01/01-24-3 
 
 

 

Točka 8.  

Donošenje Zaključka o dodjeli nagrada i javnih priznanja Grada Svetog Ivana Zeline u 2024. godini 

 
Dragutin Mahnet – pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika daje uvodno 
obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Brigitte Berulec: 
 
Ja sam suglasna sa ovim prijedlozima koji su danas ovdje pred nama na ovom Gradskom vijeću, međutim 
zanima me, evo recimo konkretno Tanja Madžarac, ja bi voljela da ta gospođa bude prihvaćena, ja nisam 
sudionica Odbora ali kao članica Gradskog vijeća mislim da je Tanja Madžarac svakako zaslužila godišnju 
nagradu jer je itekako doprinijela svojim aktivnostima i sportskim rezultatima i brigom o velikom broju djece 
i rukometne populacije i svega onoga što ona radi tako da mi je zaista žao što Tanja Madžarac nije ušla ove 
godine u krug ovih dodjela  godišnje nagrade. To je moj komentar i ja bih voljela da i ona dobije ako je ikako 
moguće. Ne znam po pravilnicima, poslovnicima ili kako se to po odluci, ali za Tanju Mađarac mi je iskreno 
žao i voljela bi kada je već predložena  da dobije godišnju nagradu.    
 
Darko Bistrički: 
U ime svih članova Odbora za dodjelu godišnje nagrade mogu reći da se vodila žustra rasprava oko toga, no 
obzirom da Pravilnik kaže da je moguće najviše pet nagrada godišnje donijeti, na kraju odluka je donešena 
ovakva kakva je. Ja se slažem s Vama, a i većina nas iz Odbora, da je Tanja Madžarac svakako zaslužila nagradu, 
ali netko je morao ostati bez nje ove godine.  
 
Hrvoje Košćec: 
Mi apsolutno nemamo ništa protiv da se svi od ovdje spomenutih kandidatura kandidiraju i za županijsku 
nagradu, ali bilo bi krajnje nefer i nekorektno da mi kao Grad ne vrednujemo zasluge svih građana i udruga i 
da ih ne nagradimo, a da li će oni dobiti i županijsku nagradu, to je zapravo samo još jedan  dodatak. Ali mislim 
da mi kao Grad moramo voditi računa da mi nagradimo sve one koji su zaslužni za Grad bez obzira da li će ili 
neće biti kandidirani i dobiti županijsku nagradu.  
 
 
Dragutin Mahnet: 
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Prijedlog Odluke koji ste dobili na Gradsko vijeće može se izmijeniti eventualno amandmanom. Amandman 
nije podnesen.  

 

Prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  

 

 

ZAKLJUČAK  
o dodjeli nagrada i javnih priznanja Grada Sv. Ivana Zeline u 2024. godini 

 
 

I. 
Ovim Zaključkom utvrđuju se nagrade i javna priznanja Grada Svetog Ivana Zeline u znak priznanja 

građanima Grada i drugim fizičkim odnosno pravnim osobama za iznimna postignuća i doprinos od 
osobitog značenja za razvitak i ugled Grada Sv. Ivana Zeline iz područja gospodarstva, znanosti, kulture, 
odgoja i obrazovanja, ravnopravnosti spolova, promicanja ljudskih prava, zdravstva i socijalne skrbi, sporta 
i tehničke kulture, zaštite okoliša te drugih područja društvenog i gospodarskog života. 
 

II. 
          Nagrada Grada Sv. Ivana Zeline za životno djelo dodjeljuje se: 

1. mr. sc. STJEPANU KOŽIĆU,  za iznimna postignuća i doprinos od osobitog značenja za razvitak i 
ugled Grada  Sv. Ivana Zeline 
2. MLADENU MIKI, za iznimna postignuća i doprinos od osobitog značenja za razvitak i ugled Grada 
Sv. Ivana Zeline.  

 
III. 

Godišnja nagrada Grada Sv. Ivana Zeline dodjeljuje se: 
 
- Zdenku Šagudu, vlasniku Obrta za ugostiteljstvo-planinarski dom “Kladešćica 460“ za doprinos 

i postignuća koja su od osobitog značenja za Grad Sv. Ivan Zelinu iz područja gospodarstva 
- OPG-u Karlo Kos, za doprinos i postignuća koja su od osobitog značenja za Grad Sv. Ivan Zelinu 

iz područja gospodarstva 
- Udruzi Srce, za doprinos i postignuća koja su od osobitog značenja za Grad Sv. Ivan Zelinu iz 

područja rada udruga 
- Gradskom društvu Crvenog križa Sveti Ivan Zelina, za doprinos i postignuća koja su od osobitog 

značenja za Grad Sv. Ivan Zelinu iz područja rada udruga  
- Vatrogasnoj zajednici Grada Svetog Ivana Zeline, za doprinos i postignuća koja su od osobitog 

značenja za Grad Sv. Ivan Zelinu iz područja rada udruga. 
 

IV. 
Nagrade i javnih priznanja Grada Sv. Ivana Zeline dodijelit će se na svečanoj sjednici Gradskog 

vijeća povodom Dana Grada Svetog Ivana Zeline. 
 

V. 
Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama” 

službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
 
KLASA: 061-01/24-01/01 
URBROJ: 238-30-01/01-24-17 
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Točka 9.  

Donošenje  Odluke  o ispravku tehničkih grešaka Odluke o donošenju IV. Izmjena i dopuna 
Prostornog plana uređenja Grada Svetog Ivana Zeline 

 

Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za stambeno-komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša daje 
uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 

Otvorena je rasprava. 

 

Brigitte Berulec: 

 

Evo čuli smo da su to tehničke izmjene i tehnički nedostaci. Da li te tehničke izmjene iziskuju i financije koje 

će se morati nadoplatiti vezano ako će se one kao takve raditi i ako će se novi dokumenat raditi  sa 

pravilnicima i poslovnicima u ispravak tih grešaka koje će se  ugraditi da on bude kao takav točan?  

 

Anita Findri Ratkajec: 

Te ispravke ste dobili u materijalima, u kartama su već napravljeni ispravci,  uglavnom izrađivač plana je neke 

stvari krivo napravio. Znači, došlo je do pogrešaka, u legendi je krivo bilo upisano… 

 

Brigitte Berulec: 

Znači to su samo te neke tehničke pogreške koje je on morao ispraviti bez nadoknade? 

 

Anita Findri Ratkajec: 

Znači, mi smo ih kasnije uočili kod korištenja Prostornog plana i one su se sad ispravile. Vidjeli ste, u 

materijalima su to karte koje su već izmijenjene. Ništa se nisu karte mijenjale. Uglavnom se mijenjala legenda 

i u nekim kartama je bilo označeno turističko područje, a tamo ga ni nema.   

 

Brigitte Berulec: 

Znači, to su propusti onoga koji je to radio. 

 

Anita Findri Ratkajec: 

Inače, ova Odluka se dostavlja i Ministarstvu i Zavodu za prostorno uređenje … 

 

Brigitte Berulec: 

I to ne utječe na nadoknadu i na troškove… 

 

Anita Findri Ratkajec: 

Sad postoji taj novi informacijski sustav prostornog uređenja gdi s dostupni svi prostorni planovi i onda će se 

sad nakon nekog vremena vidjeti da je i ta tehnička greška ispravljena. 

 

 

Brigitte Berulec: 

Obično se postavlja pitanje ako se nešto pogriješi pa se nadopunjuje koliko to košta, znači ništa ne košta. 

 

Zatvorena je rasprava, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  

 

 
ODLUKU  

o ispravku tehničkih grešaka  
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Odluke o donošenju IV. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja  
Grada Svetog Ivana Zeline  

 
 

Članak 1. 
U Odluci o IV. Izmjenama i dopunama Prostornog plana uređenja Grada Svetog Ivana Zeline („Zelinske 
novine“, br. 15/24) u tekstualnom i grafičkom dijelu ispravljaju se slijedeće tehničke greške: 

1. U tekstualnom dijelu u čl. 200. u stavku (2) iza riječi  'dvorana za šport' dodaje se riječ: 'i dr.'. 

2. U kartografskom prikazu 1. Korištenje i namjena površina; u legendi, pod naslovom Razvoj i 
uređenje površina naselja; Javna i društvena namjena, dodaje se oznaka za izgrađeno i brišu se 
oznake socijalna-D2 i školska-D3. 

 
3. U kartografskom prikazu 4.6. Građevinska područja naselja Hrnjanec, Bukovec Zelinski, Goričica, 

Donja Zelina, Paukovec, Vukovje Zelinsko; u legendi, pod naslovom Razvoj i uređenje površina 
naselja; Javna i društvena namjena, dodaje se oznaka za izgrađeno i oznaka za Javnu i društvenu 
namjenu; predškolska-D3 i školska-D4. 
U grafičkom prikazu u naselju Donja Zelina, oznaka 'D' mijena se u oznaku; 'D4' 
 

4. U kartografskom prikazu 4.6.a. Građevinska područja naselja Hrnjanec, Bukovec Zelinski, Goričica, 
Donja Zelina, Paukovec, Donje Psarjevo, Blaškovec, Blaževdol, Suhodol Zelinski, Gornja Drenova, 
Donja Drenova, Nespeš; u legendi, pod naslovom Razvoj i uređenje površina naselja; Javna i 
društvena namjena, dodaje se oznaka za Javnu i društvenu namjenu; predškolska-D3 i školska-D4. 
U grafičkom prikazu u naselju Donja Zelina, dodaje se oznaka; 'D3' i 'D4'. 
 

5. U kartografskom prikazu 4.8. Građevinska područja naselja Curkovec, Bukovec Zelinski, Goričica, 
Donje Psarjevo, Donja Zelina, Selnica Psarjevačka, Suhodol Zelinski; u legendi, pod naslovom 
Razvoj i uređenje površina naselja; Javna i društvena namjena, dodaje se oznaka za Javnu i 
društvenu namjenu; predškolska-D3 i školska-D4. 
U grafičkom prikazu u naselju Donja Zelina, oznaka 'D' mijena se u oznaku; 'D4'. 
 

6. U kartografskom prikazu 4.11. Građevinska područja naselja Sveti Ivan Zelina, Biškupec Zelinski, 
Selnica Psarjevačka, Blaževdol, Donje Psarjevo, Gornje Psarjevo, Nespeš, Gornja Drenova, Bunjak i 
Velika Gora; u grafičkom prikazu naselja, simbol T ispod teksta 'Donje Psarjevo', u naselju Donje 
Psarjevo i simbol 'T' u naselju Biškupec Zelinski, brišu se iz kartografskog prikaza.  
 

7. U kartografskom prikazu 4.14. Građevinska područja naselja Donje Orešje, Kalinje, Gornja 
Topličica, Biškupec Zelinski, Črečan, Hrastje, Šalovec i Filipovići; u grafičkom prikazu naselja, zona 
gospodarske namjene - proizvodna i poslovna I, K kod Komina, u naselju Hrastje; proširuje se u 
smjeru istoka, kako bi se vidjela cijela zona gospodarske namjene - proizvodna i poslovna I, K kod 
Komina. 

 
8. U kartografskom prikazu 4.16. Građevinska područja naselja Gornje Orešje, Donje Orešje, 

Zadrkovec, Šalovec, Hrastje, Komin, Filipovići, Šurdovec, Novakovec Bisaški, Dubovec Bisaški i 
Tomaševec; u legendi, pod naslovom Razvoj i uređenje površina naselja; Društvena namjena, brišu 
se riječi; 'Nova škola' i 'Novi vatrogasni dom'. 
 

Članak 2. 
Ova Odluka sastavni je dio Odluke o IV. Izmjenama i dopunama Prostornog plana uređenja Grada Svetog 
Ivana Zeline („Zelinske novine“, br. 15/24). 
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Članak 3. 
Ova Odluka stupa na snagu osmoga dana od dana objave u „Zelinskim novinama", službenom glasilu 
Grada Svetog Ivana Zeline. 
 
KLASA: 350-02/22-01/01 
URBROJ: 238-30-01/01-24-218 

 

 

 

Točka 10.  

Donošenje  Odluke  o  davanju  suglasnosti  na Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Gradske 

knjižnice Sveti Ivan Zelina   

 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i ostale 
poslove, daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za 
sjednicu. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ usvajanje prijedloga glasali su: 

 
BRIGITTE BERULEC, DARKO BISTRIČKI, MARIO DUKARIĆ, ZORAN FUČKAN, ŽELJKA JAREC BUKAL, EVA 
JENDRIŠ ŠKRLJAK,  MLADEN JURIŠKOVIĆ, RENATA KOBER, MARIJA KRALJ, JASNA NOVAKOVIĆ-
MARKOVIĆ, BERISLAV RATKAJEC, MARICA  REMENAR,  IVICA SAMBOL 

 
 
„Uzdržan“ je  bio:  
 

MAKSIMILIJAN JAREC 
 

Uz 13 glasova „za“ i 1 „uzdržanim“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je  
 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti  

na Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama  Statuta Gradske knjižnice Sveti Ivan Zeline 
 

I. 
 Daje se suglasnost na Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Gradske knjižnice Sveti 
Ivan Zeline, utvrđen od ravnateljice Gradske knjižnice Sveti Ivan Zeline dana 12. lipnja 2024. godine pod 
KLASOM: 011-02/24-01/01, URBROJEM: 238-30-134-01-24-01, a koji Prijedlog je sastavni dio ove Odluke. 

II. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama” službenom 

glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
 
KLASA: 007-01/24-01/01 
URBROJ: 238-30-01/01-24-3 
 

 



18 
 

Točka 11.  

Donošenje Odluke o sanaciji neaktivnog eksploatacijskog polja mineralnih sirovina „Donje 
Orešje“ 

 

Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za stambeno-komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša daje 
uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  
 
 

ODLUKU  
O SANACIJI NEAKTIVNOG EKSPLOATACIJSKOG POLJA MINERALNIH SIROVINA 

„OREŠJE DONJE“  
 

Članak 1. 
Donosi se Odluka o sanaciji neaktivnog eksploatacijskog polja mineralnih sirovina „Orešje Donje“, a koje 

se nalazi na administrativnom području Grada Svetog Ivana Zeline. 
 

Članak 2. 
Sanacija će se provesti bez eksploatacije mineralnih sirovina s ciljem provedbe mjera osiguranja radi 
sprečavanja nastanka opasnosti za ljude, imovinu, prirodu i okoliš (u daljnjem tekstu: tehnička sanacija). 
 

Članak 3. 
Nositelj i ovlaštenik neaktivnih eksploatacijskih polja mineralnih sirovina je Republika Hrvatska. 

Tijelo državne uprave nadležno za provedbu sanacije neaktivnih eksploatacijskih polja je ministarstvo 
nadležno za rudarstvo. 

Novčana sredstava za provedbu tehničke sanacije neaktivnih eksploatacijskih polja osigurava ministarstvo 
nadležno za rudarstvo. 

Članak 4. 
Ova Odluka dostavlja se ministarstvu nadležnom za rudarstvo i Zagrebačkoj županiji. 

 
Članak 5. 

Ova Odluka stupa na snagu osmoga dana od dana objave u „Zelinskim novinama", službenom glasilu 
Grada Svetog Ivana Zeline. 
 
KLASA: 310-01/24-01/02 
URBROJ: 238-30-01/01-24-2 

 

 

Točka 12. 

Donošenje Odluke o sanaciji neaktivnog eksploatacijskog polja mineralnih sirovina  „Pod Peca“ 

 

Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za stambeno-komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša daje 
uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 

Otvorena je rasprava. 
 
Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  
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ODLUKU 
O SANACIJI NEAKTIVNOG EKSPLOATACIJSKOG POLJA MINERALNIH SIROVINA 

„POD PECA“  
 

Članak 1. 
Donosi se Odluka o sanaciji neaktivnog eksploatacijskog polja mineralnih sirovina „Pod Peca“, a koje se 
nalazi na administrativnom području Grada Svetog Ivana Zeline. 
 

Članak 2. 
Sanacija će se provesti uz eksploataciju mineralnih sirovina s ciljem provedbe mjera osiguranja radi 
sprečavanja nastanka opasnosti za ljude, imovinu, prirodu i okoliš. 
 

Članak 3. 
Nositelj i ovlaštenik neaktivnih eksploatacijskih polja mineralnih sirovina je Republika Hrvatska. 

Postupak sanacije neaktivnih eksploatacijskih polja mineralnih sirovina uz eksplantaciju mineralnih 
sirovina pokreće ministarstvo nadležno za rudarstvo. 

 
Članak 4. 

Ova Odluka dostavlja se ministarstvu nadležnom za rudarstvo i Zagrebačkoj županiji. 
 

Članak 5. 
Ova Odluka stupa na snagu osmoga dana od dana objave u „Zelinskim novinama", službenom glasilu 
Grada Svetog Ivana Zeline. 
 
KLASA: 310-01/24-01/01 
URBROJ: 238-30-01/01-24-2 
 
 

 

Točka 13.  

Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o izmjenama Pravilnika o unutarnjem 

ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Proljeće 

 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i ostale 
poslove, daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za 
sjednicu. 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

 

Imam pitanje za predsjednicu Upravnog vijeća Dječjeg vrtića; budući da se radi o 10 ljudi koji bi se zaposlili, 

da li su to ljudi za postojeće kapacitete ili su to ljudi koji se pripremaju za buduće kapacitete budući da su to 

djelatnici na trošku proračuna Grada ?   

 

I zanima me što se tiče pomoćnog osoblja, da li i dalje ćemo imati to pomoćno osoblje koje će zamijeniti dio 

poslova odgojiteljica ili ne? 

 

Hrvoje Košćec: 
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Pravilnik se mijenja upravo zato da si polako pripremimo teren za otvaranje novog vrtića. Promjena 

sistematizacije ne znači automatsko zapošljavanje svih ovih osoba, upravo suprotno,  ovo nam samo 

omogućava da na vrijeme pokrenemo postupak zapošljavanja kad se za to ukaže potreba. Isto vrijedi za 

kuhare, pomoćnog kuhara i za spremačice. Ne planiramo u ovom trenutku zapošljavati sve ove osobe nego u 

nekom trenutku polako se pripremiti za novi vrtić i ono što je ključno, asistenti nisu ni sada mijenjali tete, oni 

su asistenti za osobe s invaliditetom i bili su na određeno vrijeme. Što znači da im je teško bilo planirati neki 

život jer nisu nikad znali kako će biti na kraju godine i da li će biti dovoljno djece. Ovime mijenjamo, sve te 

pomoćnike ćemo zaposliti na neodređeno, što znači da će biti raspoloživi svoj onoj djeci sa problemima, da 

im mogu asistirati.  

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Dobro, a s obzirom da njih Grad plaća to mi je razumno, a što je sa odgojiteljicama? 

 

 

Hrvoje Košćec: 

 

Odgojiteljice su propisane Pravilnikom da nisu definirane brojem nego prema potrebi odgojnih skupina što 

znači da se automatizmom čim se otvori nova odgojna skupina mogu zapošljavati nove odgajateljice bez 

promjene Pravilnika. Znači, one su na drugi način specificirane u Pravilniku, tu nema nikakvih ograničenja. 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Razumijem za pomoćnike, recite mi u slučaju, teoretski , da bude manje djece s tim posebnim potrebama, a 

mi ih zaposlimo za stalno radno vrijeme, kako ćemo to rješavati? 

 

Hrvoje Košćec: 

 

Gledajte, mi nećemo sad zaposliti 20 asistenata, mislim da ih je trenutno četvero u vrtiću, i vjerujem da će za 

4 asistenta uvijek biti posla. Praksa pokazuje da se situacija ponavlja iz godine u godinu, ali, velim, čak i da se 

malo smanji broj djece, obzirom da sad već ima 60… Koliko ima zaposlenih u vrtiću? 

 

Marija Kralj: 

64… 

 

Hrvoje Košćec: 

Znači, 64 ih je trenutno zaposleno u Vrtiću plus kad se otvori Donja Zelina, biti će još barem 40-ak, znači na 

100 zaposlenika, jedan asistent više ili manje mislim da ne čini neku razliku. 

 

Marija Kralj: 

Imamo dva asistenta koji automatizmom nakon tri godine idu u stalni radni odnos.  

 

Hrvoje Košćec: 

Informacija koja je zapravo svježa od jučer; jučer je izdana građevinska dozvola za vrtić u Donjoj Zelini i u 

pripremi je javna nabava, već smo proveli javno savjetovanje i vjerujem da ćemo već ovaj tjedan raspisati 

natječaj za odabir izvođača radova na izgradnji Dječjeg vrtića u Donjoj Zelini.           

 

Brigitte Berulec:  - snimka nije razumljiva 

 

Hrvoje Košćec: 
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Obzirom da je planirano da Dječji vrtić u Donjoj Zelini bude područni vrtić dječjeg vrtića Proljeće, onda se sve 

ove odluke odnose na Zelinu i Donju Zelinu. Ja sad ne želim nagađati što će biti u budućnosti, da li ćemo 

osnovati novi vrtić pa će djelovati zasebno dječji vrtić Proljeće ili će ostati područni uz nekakvu drugu 

reorganizaciju, ali trenutno je i natječaj na koji smo se javili zbog određenog broja bodova to prijavljeno kao 

područni vrtić da bi dobili više bodova, prema tome, neko vrijeme će sigurno biti područni vrtić.  

 

Marija Kralj: 

Upisati će se 60-tero djece više jer gospođa Dananić je u postupku proširenja vrtića i ona će otvoriti tri nove 

odgojne skupine, tako da ona uz redovni broj djece koji upisuje svake godine upisati će još 60-tero djece. Zato 

Vam se ne može reći koliko točno je upisano neupisano jer njezini upisi još nisu završili pa ćemo pričekati da 

vidimo koliko je prijava duplicirano i u jedan i u drugi. Kad se to sve obavi onda ćete imati informaciju koliko 

djece je ostalo neupisano. 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

 

Lani je, koliko se ja sjećam, ispravite me ako sam  pobrkala brojeve, ostalo neupisano oko 50-tero djece koji 

su imali sve uvjete i još toliko koji nisu zadovoljavali. 

Marija Kralj: 

I ove godine je tako.   

 

Eva Jendriš Škrljak: 

A kad će se otvoriti vrtić? 

 

Marija Kralj: 

Bilo je planirano još u toku ove godine, ali imaju problema s papirima. 

 

Hrvoje Košćec: 

Standardni problemi… 

 

Marija Kralj: 

Najkasnije 01.10. 

 

Hrvoje Košćec: 

Gledajte, poanta je da smo mi u Proračunu osigurali sredstva za sufinanciranje djece u vrtiću, mi jesmo 

spremni, mi znamo da gospođa Dananić  radi na tome, imala je malo problema sa dobivanjem građevinske 

dozvole, da ne ulazim točno, ne znam koje tehničke detalje, radovi su u toku, znate i sami da je danas teško 

doći do majstora, da su jako zauzeti, vjerujem da će skoro to biti gotovo, 01.10. je nekakvi datum koji se 

trenutno komunicira, ako bude prije biti će super, samo da ne bude kasnije, tako da će minimum 60 djece 

naći svoje mjesto u vrtiću.  

Eva Jendriš Škrljak: 

Onda bi trebalo biti dovoljno za sve one koji zadovoljavaju barem prema lanjskim brojevima. 

 

Marija Kralj: 

Vjerojatno ne. 

 

Hrvoje Košćec: 

Mi smo i ove godine imali dosta djece koja su upisana u vrtiće od Sesveta, Zagreba, Bisaga itd. , mi 

sufinanciramo te vrtiće kao da su djeca u bilo kojem vrtiću tu u Zelini, bilo gradskom, bilo u Blaževdolu, tako 
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da roditeljima nije nikakva razlika u cijeni, nekima možda čak i više odgovara da im je dijete blizu posla, ali 

evo, ja ću isto biti vrlo sretan kad ćemo moći svako dijete prihvatiti u naše vrtiće na području grada.  

Ako gledamo statistiku mi smo prije tri godine imali upisanu svu djecu i imali smo još mjesta za upis. Međutim 

došlo je do nekih promjena, sve je više ljudi zaposleno, sve više ljudi si može organizirati čuvanje kod kuće 

što je jedna kategorija. Drugo, i ljudi koji se doseljavaju u Zelinu iz Zagreba jednostavno smještaj u vrtiću. I 

treća stvar, novi zakon koji je donesen, gdje prednost imaju djeca sa navršene četiri godine, zakon je njima 

dao prednost i stvorio malo veći problem kod djece koja su navršila jednu godinu i zato je nešto veći pritisak 

na vrtiće nego što je to bilo prije.   Ja se nadam da za godinu dana to više neće biti tema kao problem nego 

da ćemo imati rješenje.    

 

Maksimilijan Jarec: 

Mene zanima da li se ti ljudi primaju na određeno ili neodređeno i kad bi taj vrtić trebao biti u Donjoj Zelini 

završen? Isto tako koliko bi djece trebao primati vrtić u Donjoj Zelini i koliko prima sad vrtić u Zelini?   

 

Hrvoje Košćec: 

Kao što sam rekao, imamo građevinsku dozvolu, što znači da nam slijedi raspisivanje javne nabave. Javna 

nabava će biti otvorena najvjerojatnije 28 dana, nakon toga ide evaluacija ponuda, za što će nam trebati 

sigurno za neke dopune dva do tri tjedna. Nakon toga ide odluka o izboru izvođača, ukoliko bude žalbe to 

vam odgađa minimalno za mjesec i pol itd. Ako gledamo idealni slučaj, ako ne bude žalbi mi bi negdje na 

jesen mogli imati izabranog izvođača i potpisani ugovor. U natječaju je predviđen rok za izvođenje radova od 

12 mjeseci  plus dva mjeseca za ishođenje svih potrebnih  dozvola. Znači, uporabne dozvole. E sad, puno ovisi 

o izvođačima ali vjerujem da će vrtić biti napravljen za tih 12 mjeseci obzirom da nije kompleksna gradnja.  

Što se tiče Vaših pitanja vezano za ova zapošljavanja, u pravilu svi zaposlenici u vrtić se zapošljavaju na 

neodređeno vrijeme. U rijetkim situacijama je na određeno, zato što kad tražimo zaposlenika u vrtiću on nam 

ne treba kao zamjena nego na neodređeno. Izuzetak su zamjene za porodiljne i bolovanja, u tim slučajevima 

se zapošljava na neki određeni rok i to do isteka porodiljnog dopusta ili slično.  

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Dobro, ali vjerojatno  ima neki probni rok? 

 

Hrvoje Košćec: 

Uvijek ima probni rok  ali mi kao javna uprava moramo decidirano raspisati natječaj ili na neodređeno ili na 

određeno. Ako raspišemo na određeno i zaposlimo nekog na 6 mjeseci mi ne možemo automatizmom 

produžiti njemu na neodređeno nego moramo ponovno raditi natječaj. Zato ciljano znamo koja vrsta 

natječaja se raspisuje. Nije to kao privatna firma, netko ti je dobar zaposlenik nakon dva mjeseca pa mu 

odmah daš ugovor za stalno. To na žalost ili na sreću u gradskim službama ne funkcionira tako.  

 

Maksimilijan Jarec: 

Sada vi zapošljavate devet ljudi…. 

 

Hrvoje Košćec: 

Gospodine Jarec, niste slušali… 

 

Maksimilijan Jarec: 

Ne , ne,  dozvolite. Na devet ljudi zaposlenih sada zapošljavate plus deset ljudi za vrtić koji će se izgraditi ako 

bude sve super,  za dvije godine. To, kao da ja zapošljavam čistača u kuću koju nisam počeo raditi. Kaj se tiče 

čistačica. To je meni bacanje novaca dvije godine. Prilagodba?! Kakva prilagodba? Ako se čistačica ne može 

naučiti za mjesec dana čistiti onda ne znam kakva je to čistačica. Ja znam šta je ovo, ali dobro…   
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Hrvoje Košćec: 

Gospodine Jarec, ja ću Vas prekinuti, ponoviti ću … 

 

Maksimilijan Jarec: 

Ovo je smiješno… Ovo je smiješno … Ako bi ovako ljudi gospodarili koji obavljaju nekakvi posao, znate  kak bi 

dugo radil? Lako je Vama s tuđim novcima raspoređivati i kupovati glasove. Ništa, hvala. Ne morate 

odgovoriti. 

 

Hrvoje Košćec: 

Gospodine Jarec, kad bi ljudi gospodarili na način kako Vi slušate onda bi svi propali, jer ne slušate šta sam 

rekao. Bilo je  pitanje vijećnice Jendriš „da li će se ti ljudi zapošljavati odmah“ i mislim da sam bio vrlo jasan 

da se ti ljudi neće zapošljavati odmah nego će se zapošljavati u trenutku kad se izgradnja vrtića približi kraju. 

Prema tome ja zaista ne razumijem odakle Vam pravo kritizirati nešto, uopće ne slušate šta se ovdje na 

Gradskom vijeću govori. Prvo dobro saslušajte, a onda donosite zaključke.  

Ponavljam, da Vam bude jasno, neće se sada zapošljavati ti ljudi nego stvaramo osnovu da kad vrtić bude 

pred kraj, pred otvaranjem, da možemo krenuti u zapošljavanje ljudi. Zato što to nije privatna firma da mi 

raspišemo natječaj za 5 dana, pa tko se javi. Treba provesti cijeli postupak  koji ne traje 5 dana, ja se slažem 

za čistačica ne treba prilagodbu od šest mjeseci. Ali neće se ti ljudi zapošljavati ni danas, ni sutra niti ove 

godine.  Ni vjerojatno sljedećih šest mjeseci iduće godine. Jeste sad čuli?  

 

Maksimilijan Jarec: 

Nismo trebali ni glasati o tome sada. 

 

Hrvoje Košćec: 

Pa zato što treba promijeniti Pravilnik. Promjena Pravilnika kreće od Upravnog vijeća Vrtića koje donosi 

prijedlog i ide na ovo Gradsko vijeće. Ovo Gradsko vijeće se raspušta u 3. mjesecu iduće godine i slijedeće 

zasjedanje će biti negdje u 7. mjesecu.  Biti će još jedno ili dva ove godine, biti će negdje u 2. i 3. mjesecu, 

nakon toga nema do najranije 6.  mjeseca, a ja mislim da je bolje donijeti neke odluke sada pošto nema 

nikakvih financijskih konzekvenci, nego čekati zadnji čas.    

 

Maksimilijan Jarec: 

Da, samo ti ljudi će biti zaposleni na neodređeno … 

 

Hrvoje Košćec: 

Neće biti zaposleni dok se vrtić ne bude otvarao. 

 

Maksimilijan Jarec: 

Vi ne znate kad bude došel kraj.  

 

Zatvorena je rasprava, prijedlog je dat na glasovanje. 

 

 

 

„Za“ usvajanje prijedloga glasali su: 
 

BRIGITTE BERULEC, DARKO BISTRIČKI, MARIO DUKARIĆ, ZORAN FUČKAN, ŽELJKA JAREC BUKAL, EVA 
JENDRIŠ ŠKRLJAK,  MLADEN JURIŠKOVIĆ, RENATA KOBER, MARIJA KRALJ, JASNA NOVAKOVIĆ-
MARKOVIĆ, BERISLAV RATKAJEC, MARICA  REMENAR,  IVICA SAMBOL 
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„Protiv“ je  bio:  
 

MAKSIMILIJAN JAREC 
 

Uz 13 glasova „za“ i 1 „protiv“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je  
 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti  

na Prijedlog Pravilnika o izmjenama  
 Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Proljeće 

 
 

I. 
 Daje se suglasnost na Prijedlog Pravilnika o izmjenama Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu 
rada Dječjeg vrtića Proljeće, utvrđen od Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Proljeće na njegovoj 55. sjednici, 
održanoj 12. lipnja 2024. godine, a koji Prijedlog je sastavni dio ove Odluke. 
  

 
II. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama” službenom 
glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
 
KLASA: 601-02/24-01/04 
URBROJ: 238-30-01/01-24-3 
 

 

Sjednica je završila s radom u  20,35 sati.  

 

KLASA: 024-06/24-01/03 

URBROJ: 238-30-01/01-24-2 

 
         ZAPISNIČAR: 
 
Sabrina Mužar - Hrnčić 

PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
GRADA SVETOG IVANA ZELINE: 

 
Darko Bistrički, struc.spec.ing.građ. 

 

 

 


